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KOMISJA BUDŻETOWA 

I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

KOMISJA EDUKACJI, ZDROWIA,  

SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA,  

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

AO.BR.0012.3.40.2022 

AO.BR.0012.4.42.2022 

AO.BR.0012.5.41.2022 

 

PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO 

KOMISJI RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 22 grudnia 2022 r. 
 

 

 

Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej – Jacek 

Pieprzyk o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie wspólne Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego i 

powitał radnych, Przewodniczącą Rady Powiatu – Renatę Gruszkę, Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, 

Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu. 

 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej poprosił 

członków komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

poinformował, że na sali obecnych jest 16 członków komisji i stwierdził quorum. 

Nieobecni: Starosta Andrzej Wilkoński, Radny Adam Frąckowiak. 

Listy obecności członków poszczególnych komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
 
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w 
okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy są pytania do ww. sprawozdania? 
 Radny Adam Pilc poprosił o omówienie punktu 1a z posiedzenia Zarządu z dnia 20 grudnia br. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że uchwała nr 581/FN/2022 Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego z dnia 20 grudnia 2022 roku w sprawie umorzenia cywilnoprawnych należności 
pieniężnych dotyczy należności przysługujących Powiatowi Nowotomyskiemu od dłużników z tytułu 
odsetek za zwłokę w łącznej kwocie 168,21 zł. 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 
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b) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 

 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2022 uwzględniono zmiany dotyczące przesunięcia środków finansowych w 

planie wydatków budżetowych w dziale 750, rozdziale 75020, pomiędzy § 4307 i § 4217. Powyższe 

zmiany dotyczą zadania dofinansowanego z ramach konkursu grantowego „Cyfrowy Powiat”. 

Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 

Pytań nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski, Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski 
NIEOBECNI (2) 
Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że zaproponowane zmiany w projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033 
dotyczą dostosowania wysokości wydatków i dochodów finansowych uwzględnionych w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. Zmiany odnoszą się do uchwał podejmowanych przez Zarząd Powiatu w okresie 
międzysesyjnym.  
 Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski, Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski 
NIEOBECNI (2) 
Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
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NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
d) Projekt uchwały w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, które 
finansowane będą z zaliczki przekazanej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2023 roku. 
 

Przewodniczący zapytał, czy do ww. uchwały są pytania? 

Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, które finansowane 
będą z zaliczki przekazanej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2023 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, które finansowane 
będą z zaliczki przekazanej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2023 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski, Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski 
NIEOBECNI (2) 
Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, które finansowane 
będą z zaliczki przekazanej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2023 roku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
e) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2022. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 
 Radny Adam Pilc zapytał, czy projekt dotyczący budowy drogi powiatowej nr 1731P Zębowo 
do granicy powiatu został ukończony? 
 Wicestarosta potwierdził, że opracowanie dokumentacji projektowej zostało ukończone w 
bieżącym roku. 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2022.  
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski, Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski 
NIEOBECNI (2) 
Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
f) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023-2034. 

 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że zgodnie z autopoprawką dnia 20 grudnia 2022 roku 

Zarządu Powiatu Nowotomyskiego do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023-2034 proponuje się zmiany dotyczące wieloletnich 

zadań inwestycyjnych, tj. :  

- ,,Kompleksowa modernizacja energetyczna wraz z przebudową budynku Zespołu Szkół nr 

1 w Zbąszyniu”; 

- ,,Rozbudowa drogi powiatowej nr 2755P w zakresie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 

odcinku Boruja Nowa – Jabłonna”; 

- „Rozbudowa i przebudowa szpitala w Nowym Tomyślu - etap I”. 

Skarbnik dodała, że dokonuje się korekty błędu pisarskiego w załączniku nr 2 do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023-2034 w pozycji 1.1.2.1 w 

tabeli - limit zobowiązań. 

Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 

Pytań nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 
na lata 2023-2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 
na lata 2023-2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski, Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski 
NIEOBECNI (2) 
Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 
na lata 2023-2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
g) Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

Skarbnik Powiatu oznajmiła, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu wydała opinię 

pozytywną z uwagami do projektu uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

W związku z tym, w autopoprawce do ww. projektu uchwały uwzględniono korektę z określonymi 

uwagami. Ponadto, w związku z otrzymanym dofinansowaniem z Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2014 - 2020 w ramach działania pn. Wspieranie kryzysowe działań 

naprawczych w obszarze zdrowia, uległa zmianie kwota dochodów i wydatków budżetowych 

planowanych na 2023 rok.  

Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu są pytania lub uwagi? 

Radny Sylwester Kamyszek zauważył, że w ww. projekcie uchwały proponuje się przeznaczyć 

50.000,00 zł na dokumentacje projektowe inwestycji drogowych.  

Skarbnik Powiatu poinformowała, że jeśli zajdzie taka potrzeba to będzie można w ciągu roku 

zwiększyć środki finansowe z przeznaczeniem na dokumentacje projektowe inwestycji drogowych. 

 

Starosta o godzinie 14.20 dołączył do obrad Komisji. 

 

Radny Władysław Napierała odniósł się do inwestycji w sprawie rozbudowy i przebudowy 

szpitala w Nowym Tomyślu – etap I i zapytał, co będzie wchodziło w zakres prac budowlanych? 
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Wicestarosta poinformował, że Powiat na realizację ww. inwestycji otrzymał dofinansowanie 

z Polskiego Ładu. Pozyskane środki w ramach etapu I zostaną przeznaczone na poprawę warunków 

funkcjonowania istniejących oddziałów szpitalnych, w tym: Szpitalnego Oddziału Ratunkowego, 

Oddziału Udarowego, Oddziału Ortopedii i Traumatologii Narządów Ruchu oraz Pracowni Tomografii 

Komputerowej. W celu dostosowania szpitala do obowiązujących przepisów, zaplanowano również 

niezbędne prace związane z wymianą windy w budynku B oraz wyposażeniem centralnej sterylizatorni. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski, Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
h) Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia petycji z dnia 18 listopada br. dotyczącej 
odbudowy mostu w Strzyżewie. 
 

Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 
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Radny Sylwester Kamyszek zwrócił uwagę, że most w Strzyżewie był remontowany 

stosunkowo niedawno, bo w 2016 roku. Radny zapytał, czy jest to most drewniany i jaka jest jego 

nośność? 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że Komisja pracowała na 

podstawie opinii otrzymanej od Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej. W 2016 rok wykonano 

remont ww. mostu. Najprawdopodobniej most był eksploatowany w niewłaściwy sposób. Radna 

dodała, że most wymaga sporządzenia ekspertyzy technicznej. 

Radny Dariusz Chłopek poinformował, że most jest drewniany, a jego nośność wynosi 10 ton. 

Starosta uzupełnił wypowiedź radnego Dariusza Chłopka, że konstrukcja mostu jest z 

przyczółków betonowych, natomiast wierzchnia część jest drewniana. W celu poprawy bezpieczeństwa 

w obrębie mostu zostały zamontowane progi zwalniające.  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia petycji z dnia 18 listopada br. dotyczącej odbudowy 
mostu w Strzyżewie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia petycji z dnia 18 listopada br. dotyczącej odbudowy 
mostu w Strzyżewie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marcin Brambor, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek 
Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Adam Frąckowiak 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia petycji z dnia 18 listopada br. dotyczącej odbudowy 
mostu w Strzyżewie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, 
Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
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Adam Frąckowiak 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad. 3. Wnioski i opinie Komisji. 

 
Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski i opinie? 
Nikt się nie zgłosił. 
 

Ad. 4. Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
 
 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej Starostwa Powiatowego o godzinie 14.40 dołączył 
do obrad Komisji. 
 
 Radny Ireneusz Kozecki nawiązał do trudnych warunków pogodowych w dniu 19 grudnia br. i 
zapytał, czy zostały uruchomione piaskarki do posypywania dróg powiatowych? Jeśli tak, to w jakim 
zakresie zostały podjęte działania? 
 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej poinformował, że były w tym dniu 
podejmowane działania mające na celu uruchomienie piaskarek należących do firm, z którymi Powiat 
ma podpisane umowy na zimowe utrzymanie dróg. Pojazdy zostały uruchomione w każdej gminie. 
Większość dróg powiatowych było objętych posypywaniem. W newralgicznych miejscach w powiecie 
posypywanie odbywało się w zwiększonym wymiarze.  
 Radny Ireneusz Kozecki wyjaśnił, że zadał pytanie dotyczące podjęcia działań na drogach 
powiatowych w dniu 19 grudnia br., ponieważ otrzymał informację, że droga Opalenica – Lwówek nie 
była zabezpieczona. 
 Kierownik Infrastruktury Drogowej oznajmił, że nie było zgłoszenia w sprawie złych warunków 
na drodze Opalenica – Lwówek. 
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał Sekretarza Powiatu, czy sprawozdanie z wykonania budżetu za 
2020 rok zostało umieszczone na tabletach? 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że sprawozdanie jest umieszczone na tabletach. 
 Radny Adam Pilc poprosił Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej o sprawdzenie, czy 20 
grudnia br. na drodze Zębowo – Lwówek była podjęta interwencja?  
 Radny Sylwester Kamyszek stwierdził, że warto byłoby sporządzić plan dotyczący regulacji 
zakrzaczeń i wycinki drzew wzdłuż pasów drogowych.  
 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa poinformował, że 
analizując decyzję środowiskową dotyczącą drogi powiatowej Opalenica – Lwówek zauważył, iż 
wycinka 1 metra zakrzaczeń przy ww. drodze wiąże się z koniecznością zasadzenia 1 metra nowej 
roślinności przy tej drodze lub posadzenia 2400 drzew. 
 Radny Władysław Napierała i radny Dariusz Chłopek wystąpili z propozycją zaproszenia 
Dyrektora SP ZOZ w Nowym Tomyślu na jedno z posiedzeń Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i 
Polityki Społecznej w celu szczegółowego omówienia zamierzeń inwestycyjnych związanych z 
rozbudową i przebudową szpitala w Nowym Tomyślu. 
 Radny Adam Pilc oznajmił, że nie może znaleźć informacji na temat telefonów kontaktowych 
do zgłoszenia złych warunków na drodze powiatowej. Radny poprosił Kierownika Wydziału 
Infrastruktury Drogowej o podanie tych numerów. 
 Kierownik Infrastruktury Drogowej poinformował, że na stronie internetowej Starostwa 
Powiatowego są umieszczone ww. numery kontaktowe. Można kontaktować się całodobowo pod 
następującymi numerami: 793 462 726, 606 316 253 oraz 733 950 570. 
 Radny Ireneusz Kozecki nawiązał do wejścia w życie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 
służących ochronie odbiorców energii elektrycznej i zapytał, czy w Starostwie Powiatowym i 
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jednostkach organizacyjnych Powiatu zostały wydane jakieś zasady, zalecenia w sprawie oszczędności 
energii? 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że pisma dotyczące podjęcia kroków mających na celu 
oszczędności zużycia energii zostały wystosowane do wszystkich kierowników wydziałów Starostwa 
Powiatowego oraz kierowników jednostek organizacyjnych, które zajmują pomieszczenia, za które 
Starostwo ponosi koszty energii elektrycznej. 
 Starosta stwierdził, że trzeba będzie na bieżąco monitorować zużycie energii.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 
 
 
 
  

Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, 

Kultury i Polityki Społecznej 
 

Jacek Pieprzyk /-/ 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak 
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